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Λαμβάνω το θάρρος ως Επίσκοπος και Έλλην πολίτης εξ αφορμής της 
προφυλακίσεως του Ηγουμένου της Ιεράς Μονής Βατοπαιδίου π. Εφραίμ να 
απευθυνθώ εις Υμάς και να κοινοποιήσω ωρισμένας σκέψεις μου.

Χωρίς να εισέρχωμαι εις την εξουσίαν και το λειτούργημα, το οποίον 
εκπροσωπείτε, και έχων διάθεσιν ουχί ελεγκτικήν, αλλά παρακλητικήν, επιθυμώ να 
Σας παρακαλέσω να επιληφθήτε του δημιουργηθέντος θέματος και να δώσητε 
λύσιν, η οποία θα ικανοποιή το δημόσιον αίσθημα, εκκλησιαστικών η μη ανθρώπων, 
περί Δικαίου.
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Πως είναι δυνατόν να είναι ίσοι ενώπιον του νόμου όλοι (κληρικοί και λαϊκοί), όταν 
οι εμπλεκόμενοι εις την υπόθεσιν της Ιεράς Μονής Βατοπαιδίου δεν είναι μόνον ο 
π. Εφραίμ, αλλά και υπάλληλοι του κράτους και πολλοί πολιτικοί; Αυτοί όλοι 
απηλλάγησαν, ενώ ο π. Εφραίμ προεφυλακίσθη. Δεν είναι αυτό κατάστασις που 
δημιουργεί ευλόγους απορίας;

Ίσως μοι αντείπητε ότι οι πολλοί απηλλάγησαν δια νόμου.

Αλλά τι νόμος είναι αυτός, ο οποίος δια το ίδιον παράπτωμα άλλους τους 
απαλλάσσει και άλλους τους κατακρίνει. Μήπως επικρατεί εις την πατρίδα μας το 
jus majoris (το δίκαιον του ισχυροτέρου) εκ μέρους των πολιτικών μας; 
(περισσότερα…)
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